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CONSELL DE LA ZONA 02 DEL CENTRE HISTÒRIC     

(Barris de Noguerola; Estació /Segre; i entorns)      

 

Plenari celebrat el 24 de setembre de 2019, al Centre Cívic Democràcia. 

Assisteixen a la reunió:  

Entitats: 

AEM Teatre; AVV. i Comerciants de Noguerola, Estació i Segre i entorns; Escola Sagrada 

Família; Serveis Socials; Coordinadora Jubilats; Assoc. Amics de la Seu Vella; Centre de Salut 

Rambla de Ferran; Grup Municipal Junts x CAT; Grup Municipal PP; Grup Municipal PSC; 

Adesma Fundació; Noguerola Comerç; Escola Príncep de Viana; Plataforma en defensa del 

pàrquing de l’Auditori; i Plataforma veïnal Segre-nord. 

 

Persones: 

Ferran León; Miquel Lluís Sabaté; Marta Roigé; Bonaventura Torres; Mari Carme Costa; Maria 

Dolors Piqué; Jordi Vidal; Carmina Pueyo; Maria A. Ibarz; Maria Pau Morales; Jaume Romero; 

Pere Mazarico; Montserrat Farré; Anna Costa; M. Pilar Ximénez; Roser Payà; Josep R. Balsells; 

Alícia Márquez; Sergi Burguès; Pep Vidal; Pep Mòdol; Francesc Caballero; Laura Abad; Anna M. 

Campos; Estela Peralta; Cristina Morón; Macario Quibus; i Marisa Xandri. 

 

Per l’administració municipal: 
La regidora de zona i presidenta del CdZ 02, Sandra Castro; la vicepresidenta del CdZ 02 i 

regidora de Participació Ciutadana, Elena Ferré; la tècnica de la regidoria de la Participació 

Esther Marcos; i el coordinador tècnic dels Consells de Zona, Francesc Mòdol. 

 

La regidora Sandra Castro obre la sessió constitutiva del Consell de la zona 02, per al mandat 

municipal 2019-2023.  

 

A continuació, la regidora de Participació, Elena Ferré, contextualitza la reformulació que es vol 

fer dels Consells ”atès que no han acabat de funcionar com a eina participativa”. Ferré explica 
que no hi ha suficient personal tècnic per a convocar els Consells amb la freqüència que es 

voldria, raó per la qual, de moment, es mantindrà una cadència de cada 6 mesos entre 

convocatòria i convocatòria de plenari. 

Quant a la voluntat que els Consells esdevinguin “participativament més efectius”, la regidora 

Ferré fa esment a la necessitat que la Paeria incorpori tècnics i facilitadors que permetin 

vehicular amb major agilitat les peticions de la ciutadania, garantint-ne un seguiment adequat i 

un retorn satisfactori. 

Referent a les dinàmiques internes del Consell, Ferré insisteix en la necessitat de ser operatius i 

d’optimitzar el temps de voluntariat de les persones participants, raó per la qual avança que 
“anem cap a un model en què qui determinarà la idoneïtat dels continguts a tractar serà la 

gent dels propis consells, i no els tècnics i polítics municipals”. 
Relatiu a com es vol que funcionin els Consells, la regidora de Participació afirma que aquests 

no han de ser una instrument de resposta a peticions particulars, ans el contrari, han de servir 

per a canalitzar les aspiracions col·lectives... “Han de ser una eina de governança i no pas una 
bústia de demandes”. 
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La regidora de Participació, finalitza la seva exposició explicant com el reglament de règim 

intern1 preveu dinamitzar i donar continuïtat a l’activitat del Consell durant el període de 6 
mesos que pot arribar a existir entre una assemblea plenària i la següent. 

En referència a quins són els canals que la ciutadania –a títol individual- té al seu abast per a 

fer arribar les seves propostes a la Paeria, i rebre resposta, Ferré recorda que en hi ha de prou 

efectives com: el 010; el 973700300; la Bústia Ciutadana; el Registre Municipal; l’aplicatiu 

APPUNTA; l’Oficina Municipal d’Atenció Ciutadana; el servei d’atenció personal als Centres 

Cívics... Eines que tot i no ser prou conegudes, poden ser de gran utilitat a l’hora de gestionar 

queixes i trobar solucions a problemes concrets de veïns i veïnes.  

La regidora de Participació anuncia que una altra via des de la qual la ciutadania també podrà 

fer arribar demandes a la Paeria, serà mitjançant els/les ordenances d’atenció municipal als 

Centres Cívics.    

 

Acte seguit, previ el procediment informatiu preceptiu (durant el qual s’atenen els aclariments 
que demanen les persones assistents), i d’acord amb les entitats i persones que s’han 
acreditat, la regidora Castro dóna per constituït el Consells de la Zona 02 per al mandat 

municipal 2019-2023.  

 

A continuació, en compliment del 3r punt de l’ordre del dia, es procedeix a la lectura del text 
del reglament de règim intern del Consell, feta la qual cosa, abans de procedir a la seva 

aprovació, s’obre un torn de preguntes. 

 

Marta Roigé, veïna. Demana aclariments sobre les persones que podran ser membres de la 

Comissió Permanent i si aquestes podran  prendre decisions sense haver de passar per 

l’assemblea plenària. 
 

Carmina Pueyo, Associació Veïns i Comerciants Noguerola, Estació i Segre. Manifesta la seva 

curiositat pel fet que quan s’està parlant de Consell es fa referència a zona (i no a barri). 
Altrament, esmenta la seva preocupació per saber qui formarà part de la Comissió Permanent 

i, a efectes operatius, qui la convocarà. 

En un altre ordre de coses, fa una reflexió sobre fins a quin punt algunes de les funcions que 

pretén realitzar el Consell Territorial de la zona 02 no són les mateixes que intenta dur a la 

pràctica l’AVV de Noguerola. 
    

La regidora Elena Ferré explica que el nombre de persones de la permanent és obert i flexible, i 

constata que –sense excepció- totes les decisions del Consell hauran de ser aprovades en 

l’assemblea plenària. Sobre aquest mateix tema, el tècnic municipal, Cesc Mòdol, afegeix que 

la Comissió Permanent és un espai informal (i autogestionat) de treball, que no té cap funció 

executiva més enllà de proposar continguts a debatre en el Plenari o en les comissions de 

treball que es puguin crear, i de preparar l’ordre del dia de les convocatòries ordinàries o 

extraordinàries, quan s’escaigui. 
Quant a la utilització del mot zona i no de barri, la regidora de participació explica que hom fa 

perquè zona és un terme més genèric, que pot utilitzar-se independentment si dintre del 

 
1 Com funcionarà la Comissió Permanent de Coordinació; qui la integrarà; el procediment de presa de decisions, etcètera. 



3 

 

territori d’un Consell hi ha un, dos, o més barris diferenciats, entenent que d’aquesta manera 
es garanteix que el nom del Consell sigui inclusiu i que no discrimini a ningú per raons 

identitàries o de pertinença a un barri o un altre. 

Relatiu a si hi ha contradicció entre la tasca del Consell i el de l’AVV; Ferre opina que no, i 

afirma que veu el Consell com a un reforçament de la tasca del moviment veïnal, en la mesura 

que possibilitarà que la participació sigui més diversa i efectiva. 

El tècnic municipal, Cesc Mòdol, creu adient remarcar la idea que el Consell Territorial pretén 

ser un espai neutre i igualitari, que pot ser d’especial utilitat en situacions de conflicte social, 
en les quals es puguin produir debats entre entitats que defensin punts de vista antagònics, el 

tractament dels quals demandi un espai transversal i divers de mediació, entesa i diàleg. 

 

Pere Mazarico, Plataforma veïnal Segre-Nord. Suggereix que alguna de les comissions 

temàtiques del Consell de la zona 02 tingui com a eix temàtic els serveis socials. 

 

Les regidores Castro i Ferré matisen que la creació de comissions de treball del Consell depèn 

exclusivament de les mateixes persones que l’integren, raó per la qual no hi ha res que 

restringeixi la creació d’una comissió de Serveis Socials, o de qualsevol altra que hom vulgui. 

 

Pep Mòdol, Associació Veïns i Comerciants Noguerola, Estació i Segre. Recorda que al Centre 

Cívic Democràcia hi ha una gran activitat dedicada a Serveis Socials i que l’AVV Noguerola n’és 

molt coneixedora i conscient de tota aquesta problemàtica. 

 

Sergi Burguès, Adesma fundació. Diu que ell representa una entitat social que treballa amb la 

Gent Gran (residència; tutela; Centre de Dia), raó per la qual s’ofereix per col·laborar en 

l’àmbit dels Serveis Socials. 
 

Fet els aclariments anteriors, s’acorda aprovar el Reglament de Regim Intern del Consell de la 
zona 02, amb el compromís que aquesta acta reculli la proposta de promocionar la creació una 

comissió temàtica de Serveis Socials; la conveniència que algú pertanyent a aquest àmbit formi 

part de la Comissió Permanent del Consell;  i que el serveis tècnics de Participació acompanyin 

en el procés de convocatòria d’una primera trobada de la Comissió Permanent. 
 

Alícia Márquez, Centre de Salut Rambla Ferran. Com a representant del Centre de Salut, 

s’ofereix a formar part de la Comissió Permanent. 

 

Atenent el quart punt de l’ordre del dia, la regidora Castro informa que tal com prescriu el 

Reglament de Règim Intern que s’ha aprovat, la Paeria posa a disposició del Consell un tècnic 

que s’encarregarà de supervisar i validar els procediments administratius del Consell, funció 
que transitòriament realitzarà en Francesc Mòdol, tècnic de l’àrea de Participació Ciutadana. 

 

Referent al procediment de creació de la Comissió Permanent del Consell, la regidora de zona 

demana que les persones que tinguin interès de formar-ne part, al finalitzar la reunió, omplin 

el formulari que a tal efecte s’ha posat a la seva disposició. 
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Finalitzat el desenvolupament del cinquè punt de l’ordre del dia, s’obre un torn final de 

paraules: 

Pep Vidal, regidoria d’Educació de la Paeria. Parla de la possibilitat que el Consell de la zona 02 

creï el procediment per a donar veu als infants i adolescents. 

 

Carmina Pueyo, Associació Veïns i Comerciants Noguerola, Estació i Segre. Troba a faltar que el 

regidor d’urbanisme no hagi vingut -a la reunió- a donar compte del projecte d’urbanització de 
la Pl. Josep Prenafeta. 

 

Maria A. Ibarz, Plataforma en defensa del Pàrquing de l’Auditori. En referència a la 

urbanització de la Pl. de l’Auditori, pregunta si es farà efectiu, o no, el projecte de l’anterior 
govern municipal. Quant al projecte a què ha fet esment, puntualitza que la seva plataforma 

no està d’acord que es treguin places d’aparcament i, en aquest sentit, justifica que (en portes 

d’una anunciada recessió econòmica) mantenir l’espai d’aparcament comportaria un estalvi 
significatiu del pressupost de reformar l’esmentada plaça. 
 

Quant als aspectes d’urbanisme que s’han apuntat en les intervencions anteriors, la regidora 
Castro diu que requerirà la informació que s’escaigui a la regidoria d’urbanisme i que se 

n’informarà al Consell. Sobre la posada en marxa d’aquest projecte d’urbanització, la regidora 

de zona adverteix que l’actuació de què s’està parlant estarà supeditada a la seva inclusió en 
els pressupostos municipals de l’any 2020. 
 

Quant a la urbanització de la Pl. de l’Auditori, la regidora de Participació, Elena Ferré, afegeix 
que caldrà treballar per arribar a un consens sobre què fer, i anticipa que des de la seva 

regidoria, un cop hagin rebut un informe d’urbanisme, s’avaluarà com fer mediació davant la 

presa d’una decisió. 
 

Cristina Morón, grup municipal PSC i veïna. Puntualitza que el projecte de la Pl. de l’Auditori 
estarà aturat fins que el nou govern municipal prengui una decisió, en la mesura que ja està 

aprovada la part corresponent a la subvenció del Pla de Barris de la Generalitat.  

 

Macario Querbús, Associació Veïns i Comerciants Noguerola, Estació i Segre. Es queixa pel 

servei de jardineria, atès que a la zona hi ha arbres que s’han mort per manca de reg. 

 

Maria Pau Morales, veïna. Afirma no entendre la raó per la qual s’ha renovat el contracte amb 
l’empresa de jardineria, tenint en consideració que aquesta ha estat incomplint els seus 

compromisos. 

 

Les regidores Castro i Ferré reconeixen l’existència d’un problema quant al compliment dels 
compromisos de servei de l’empresa de jardineria, tanmateix, justifiquen que una rescissió 

immediata del contracte hagués comportat una interrupció del servei durant mesos, fins que 

no s’hagués trobat l’alternativa. Mentre s’estiguin negociant les clàusules d’un nou contracte, 
la regidora Castro demana que es denunciïn totes les irregularitats que es detectin. 

Quant al projecte de la plaça de l’Auditori, la regidora de zona corrobora que hi ha una 

subvenció de la generalitat del 50%, corresponent a les obres de Pla de Barris de Noguerola; 
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Estació, Rambla, però que aquesta està supeditada al compromís pressupostari de Paeria de 

l’altre 50%, la qual cosa s’intentarà materialitzar en els nous pressupostos municipals. 
 

Marisa Xandri, grup municipal PP. Insta el regidor Postius perquè doni comptes de la situació 

del projecte d’urbanització de la Pl. de l’Auditori i, altrament, pregunta si hom preveuen 
ajudes, de la Paeria, als comerciants de la zona, per a les llums de Nadal. 

 

Maria A. Ibarz, Plataforma en defensa del Pàrquing de l’Auditori.  Denuncia que a la zona de Pi 

i Margall els carrers estan plens de brutícia i de rates. 

 

La regidora Ferré manifesta la seva preocupació pel tema de la neteja, en referència a aquest 

tema, afirma que s’hi està treballant i que, malauradament, és un problema que afecta el 

conjunt de la ciutat 

 

Pep Mòdol, Associació Veïns i Comerciants Noguerola, Estació i Segre. Relatiu al problema de 

les rates, el president de l’AVV explica que el problema està molt focalitzat en 3 punts concrets 
i que li consta que l’ajuntament ja ha tret a licitació un pla d’actuació valorat en uns 16.000 

euros. 

 

Jordi Vidal, Escola Príncep de Viana. Es queixa que s’han fet obres a Anselm Clavé (prop de 
l’escola) i que no se’ls va informar, la qual cosa, com a procediment participatiu, pensa que 
grinyola ostensiblement. 

Com a peticions de la seva escola, Vidal planteja: 1. la necessitat de millorar la salubritat dels 

carrers de l’entorn d’aquell centre educatiu; 2. preveure un pas elevat per pacificar el trànsit 

davant de l’escola i que millori la seguretat dels alumnes; i 3. senyalitzar com a zona 30 el tram 

de carrer de davant de l’escola. 
 

Finalitzat el darrer torn d’intervencions, la regidora de zona, Sandra Castro, agraeix 

l’assistència a les persones participants i manifesta que traslladarà les demandes que s’han 
plantejat a les àrees municipals que corresponguin. 

 

Sense cap altre tema a parlar, es dóna per finalitzat el plenari. 

 

Cesc Mòdol 

Lleida, 24 de setembre de 2019. 
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CONSELL DE LA ZONA 02 DEL CENTRE HISTÒRIC     

(Barris de Noguerola; Estació /Segre; i entorns) 

 

Plenari extraordinari realitzat el 27 de maig de 2020, per vídeo conferència, a causa de 
la pandèmia del COVID19 
  
Inscripció telemàtica prèvia realitzada per: 
Jaume Guardia; Fernando Jove; Francesc Caballero; Maria Montserrat Capell; Pep 
Vidal; Jordi Vidal; Sergi Chàfer; Sergi Burgués; Estela Peralta; Ester Catalan; Josep R. 
Balsells; Míriam Villoria; Alba Aixalà; Itmar Fabregat Aranda; Rafael Baitg; Ángeles 
Ribes; Cristina Morón; Francesc Mòdol; Sandra Castro; i Elena Ferre. 
 
La regidora de zona, Sandra Castro, inicia la sessió plenari del Consell de la zona 02 i 
dóna la benvinguda a les persones en xarxa. A continuació, cedeix l’ús de la paraula a 
la regidora de Participació, Elena Ferre, qui presenta la nova imatge corporativa dels 
Consells de Zona de Lleida. 
Acte seguit, la regidora de zona i la regidora de participació procedeixen a explicar 
l’informe/valoració de l’estat de la ciutat arran de la crisi del Coronavirus. 
 
Finalitzada l’exposició dels tres primers punts de l’ordre del dia, es procedeix a donar 
resposta a les preguntes1 que Francesc Caballero; Josep Ramon Balsells; i Rafael Baitg; 
havien realitzat, via Internet, en el moment d’omplir el formulari d’inscripció al Plenari 
del Consell; i, a posteriori, a les que altres persones participants han anat escrivint -en 
directe- al xat de la vídeo conferència. 
 
Acabat el torn de preguntes, la regidora de zona agraeix l’assistència en xarxa i dóna per 

closa la reunió. 

 
Francesc Mòdol, coordinació tècnica dels Consells de Zona o Barri. 
Lleida, 27 de maig de 2020 
 
 
 
 
 
 

                                                
1 Francesc Caballero: “Quan és previst l'accés total al Centre Cívic de Democràcia, per tant als nostres estatges de Coordinadora de 

Jubilats Democràcia’” 

 

Josep Ramon Balsells: “Informació sobre la nova estació d'autobusos”. 

 

Rafael Baitg: “Ubicació definitiva de la Estació d'Autobusos; Estat de les obres del Museu Morera; Accions, previsions i plans per 

recuperar les Termes de Remolins; Estat del projectes de remodelació de la Rambla Ferran”. 
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CONSELL DE LA ZONA 02 DEL CENTRE HISTÒRIC     

(Barris de Noguerola; Estació /Segre; i entorns)      
Plenari realitzat el 14 de juliol, IMAC a la sala Alfred Perenya. 

Assisteixen a la reunió:  

Entitats: 

Coordinadora Gent Gran i Voluntariat Sènior Lleida; Associació Nostàlgia Lleida; Associació de 

Veïns Noguerola i Estació Segre; Grup Municipal Junts x CAT; Grup Municipal PSC; Grup 

Municipal Ciutadans; i Plataforma veïnal Segre-nord. 

 

Persones: 

Josep Llurba; Mohamed Tahri; Rafael Baitg; Diana Piñeros; Anna Costa; Fernando Jové; 

Francesc Caballero; Pep Vidal; Ma Àngels Revés; Pere Mazarico; Laura Vilaplana; Josep Grau; 

Gemma M. Sánchez; Cristina Moron; Marta Gispert; Isaac Caballero; i Magda Ballester. 

 

Per l’administració municipal: 

La regidora de zona i presidenta del CdZ 02, Sandra Castro; la tècnica de Participació 

Ciutadana, Cristina Saiz; i de part de la Secretaria Tècnica dels Consell de Zona,  Sogues Sendra. 

La regidora Sandra Castro obre la sessió constitutiva del Consell de la zona 02; informa sobre 

les dinàmiques de treball que l’Equip Comunitari de Participació està realitzant al Centre 

Històric de la ciutat, conjuntament amb la tècnica Cristina Saiz; i, abans de donar inici al “taller 

participatiu sobre la situació actual i el futur de la zona 02”, fa un reconeixement públic a en 

Josep Ramon (Pep) Mòdol, recentment traspassat, per la seva trajectòria i gran feina com a 

president de l’AV i Comerciants de Noguerola, Estació , Segre. 

Seguidament, Sandra Castro explica en què consistirà el taller que vol dur a terme, i inicia les 

dinàmiques participatives que ha dissenyat amb el propòsit de copsar l’opinió de la gent que 

viu als barris de Noguerola; Estació; Av. Segre; i entorns.  

Extraient les conclusions de la dinàmica, es pot observar que, els punts forts que té el barri i 

cal potenciar és que és un barri d’entrada a Lleida i cal millorar aquesta imatge, té una gran 

diversitat cultural, té una gran Rambla, és cèntric i està la costat de l’eix comercial, el 

patrimoni històric i la proximitat al Auditori. 

D’altra banda, els punts febles serien la inseguretat, la brutícia i manca de diferent 

equipaments (zones verdes, zones infantils, zones per joves, espais per gent gran).  

Per aquest motiu, els diferents assistents al consell van poder expressar diferent propostes: 

- Amb referència als carrers de la zona: més seguretat (incivisme, senyalitzar espais pels 

patinets); amplitud; nets; il·luminació; sostenibilitat; menys tràfic i control velocitat a 

Rambla Ferran; manca camins escolars; i carril bici 

 

- Generals: Més zones verdes; zones infantil i esplai; projectes educatius per treballa 

l’incivisme; acadèmies, centres educatius i formació; campanya civisme intercultural i 
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integradora i campanyes educació cíviques; cohesió de cultures; recuperar espai per a 

la gent gran; equipaments per a joves; pista de futbol i bàsquet; i controla locals buits 

 

- Per promocionar el barri: ruta històrica; sopars a la fresca; activitats per la festa 

major; geocaching; esplai per infants; concerts alumnes al Auditori; tallers cuina 

internacional; música al carrer; fires comercials; street art; donar vida a la Rambla; 

gincama, jocs, contacontes; i decoració de balcons 

 

Sense cap altre tema a tractar en el dia d’avui, es dóna per finalitzada l’Assemblea Plenària del 

Consell de la zona 02. 

 

Secretaria Tècnica dels Consells de Zona. 

Sogues Sendra.      

 

Lleida,  14 de juliol de 2021. 
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CONSELL DE LA ZONA 02  (Noguerola; Estació-Segre; i entorns) 
Plenari celebrat el 20 d’abril de 2022, a la Sala Alfred Perenya. 
   
 
Assisteixen a la reunió: 
 
Entitats, Plataformes  i Grups: 
AEM Belles Arts Teatre; Associació Watani para la Libertad y la Justícia; Grup Municipal PSC; 
Plataforma Auditori; Associació Nostàlgia; ADESMA Fundació; Escola Príncep de Viana; Grup 
Municipal JuntsxCat; i Grup Municipal Ciutadans. 
 
Persones: 
Ferran León; Josep Mª Bergua; Josep Mª Encuentra; Mourad El boudouhi; Jaume Romero; Pere 
Mazarico; Cristina Moron; MAntònia Ibarz; Mª Antònia Sabaté; Miguel Ángel López; Ada Juli; 
Mohammed Tahri; Mari Pau Morales; Sergi Burgués; Iahcen Boumarkhaft; Noèlia Turmo; Sergi 
Chàfer; Diana Piñeros; Jasmina Segarra; Mª Àngels Revés; Jaume J. Paris; Marta Roigé; Bea Obis; i 
Noemí Fernández. 
 
Per l’administració municipal: 
El Paer en Cap, Sr. Miquel Pueyo; la regidora de la zona CdZ02, Sandra Castro; la regidora de 
Participació, Marta Gispert i de part de la Secretaria Tècnica dels Consell de Zona: Glòria Vicens i 
Sogues Sendra. 
 
 
S’inicia el plenari amb la benvinguda del Paer en cap, Sr. Miquel Pueyo agraint l’assistència a les 
persones participants.  Fa una breu explicació de la plataforma digital participativa “Decidim”, la 
qual els ciutadans podran prendre part dels diferents processos participatius que es proposen. A 
més, fa esment a: 1- les diferents actuacions realitzades pel Pla de Millora de l’Espai Públic; 2- el 
projecte de la nova ubicació de l’estació d’autobusos i del projecte comercial de  Pla de l’Estació; 
3- la revitalització de la Rambla Ferran; 4- la situació de les obres del Museu Morera.  
 
La regidora de Participació, Marta Gispert, presenta  l’equip de participació comunitària i la feina 
que està realitzant a la zona.  
 
En desenvolupament del tercer punt ordre del dia, la regidora de zona, Sandra Castro, informa de 
les diferents actuacions que s’han fet i les previsions que es duran a terme a curt o llarg termini: 1- 
reitera el tema de revitalització de la Rambla i de la reposició d’arbrat a la Plaça Pare Sanahuja; 2- 
ampliació d’una de les voreres de Prat de la Riba; 3- s’han fet actuacions de retirada d’excrements 
d’aus, gossos i humans; 4 s’ha afegit un nou contenidor a l’illa de contenidors del carrer Comptes 
d’Urgell amb Anselm Clavé; 5- pel que fa al Pla de Millora dels espais urbans, properament 
s’iniciaran  actuacions per reduir les conductes incíviques per l’ús inadequat dels contenidors; 6- 
està previst reobrir la Llar de Jubilats a principis de juny; i 7- informa sobre el Punt de Suport 
Digital més proper a la zona (ubicat al Centre Cívic l’Ereta). 
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Seguint amb el quart punt del ordre del dia, Glòria Vicens, tècnica de l’àrea de Participació, fa una 
breu explicació sobre l’eina participativa de la plataforma “Decidim” i les diferents opcions per 
poder-hi accedir: 
 
- https://participacio.paeria.cat/ 
- https://lleida.decidimcatalunya.cat/ 
- https://decidimlleida.paeria.cat 
 
A continuació, Joana Villarraga, tècnica de l’equip de participació comunitària, nombra les 
persones integrants del grup dinamitzador de la Zona02, que queda constituït en aquest Consell. 
Seguidament, les persones integrants del grup dinamitzador fan una breu presentació del treball 
que s’ha anat fent: 

- Mohammed Tahri explica les dos comissions de treball que s’han creat a partir de les 
necessitats i potencialitats de la zona que es van detectant. Aquestes són : espai i 
manteniment; i cultura, convivència i civisme. 

- Mª Angels Revés, explica que una de les necessitats que s’ha detectat és la manca d’espais 
infantils i exposa el treball que s’ha fet a la comissió de treball “espai i manteniment”, la 
qual  es va fer una diagnosi pel barri per detectar una possible ubicació d’un parc infantil.  

 

A continuació, s’inicia el torn de preguntes i/o propostes: 
 
Diana Piñeros, veïna. Fa queixa de la manca de neteja i de l’incivisme al barri. Proposa aplicar 
multes a les persones incíviques. 
 
Ferran Leon, veí i representa de l’AEM teatre. Proposa alternatives per disminuir els excrements 
dels coloms i tornar a reprendre els assajos de teatre al Centre Cívic Democràcia. 
 
Marta Roigé, veïna. Demana que: 1- es faci neteja a pressió als carrers de la zona de Rambla de 
Ferran, Avinguda  del Segre i carrer Nord; 2- reposar les pilones del carrer Nord; 3- reposar les 
jardineres trencades i les plantes; 4- més seguretat; i 5- més il·luminació als carrers Nord, Alcalde 
Fuster i Comerç. 
 
Jaume Romero, veí. Comenta l’opció de implementar la Guàrdia Urbana de carrer i posar càmeres 
per millorar la seguretat. 
 
Sergi Chàfer, veí del carrer Comtes d’Urgell. Comenta que el tram entre el carrer Democràcia amb 
Comtes d’Urgell està en molt mal estat i hauria d’haver un canvi d’ubicació dels contenidors. 
Exposa que és un carrer que hi ha molt incivisme i soroll, a més comenta que cal reparar les 
llambordes  del carrer Democràcia. 
 
Mourad El Boudouhi, Associació Watani para la Libertad y Justícia. Proposa posar càmeres dins 
dels taxis i demana que es torni a posar en marxa el “xat de l’alcalde” que antigament sortia a la 
pàgina web de l’Ajuntament. 
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Josep Mª Encuentra, veí. Manifesta que al Carrer Nord s’ha perdut un vorera després de la 
realització de les obres i com a conseqüència el aparcament no està sent correcte. També fa incís 
amb l’augment d’excrements de gossos.  
 
Jasmina Segarra, veïna. Fa incís amb l’augment de gent buscant al contenidors i comenta l’opció 
de ficar càmeres de vigilància per haver control en aquest tema.  
 
Noèlia Turmo, educadora social de l’Escola Príncep de Viana. Comenta la necessitat d’haver un pas  
pas elevat davant de l’escola per evitar accidents. 
 
Sergi Burgués, Fundació ADESMA. Volen col·laborar amb l’Ajuntament oferint una plaça de Centre 
de Dia i una altra de Residència per a necessitats urgents. També posa a disposició l’entitat i el seu 
centre d’actes. Finalitza la seva intervenció expressant la gran diversitat en aquets consell de zona 
i el beneficiós que pot ser per la zona.  
 
Mª Pau Morales, veïna. Fa incís amb la necessitat del manteniment del solar que hi ha entre els 
carrers Magdalena i La Parra. 
 
Finalitzades les intervencions de les persones participants a la reunió, el Paer en Cap, Sr. Miquel 

Pueyo, respon: 1- que estadísticament Lleida és una ciutat segura i s’ha d’incidir amb l’incivisme 
des de diferents vessants i recursos; 2- explica el funcionament del serveis gratuït de recollida de 
voluminosos; 3- s’ha d’incidir d’una manera pedagògica amb els propietaris dels gossos per 
conscienciar sobre el tema dels excrements a la via pública; 4- s’està treballant amb la captura dels 
coloms; 5- explica la contractació amb Ilnet i les condicions contractuals; 6- les diferents opcions 
que hi ha per tenir contacte amb l’alcalde: xarxes socials o el correu de la Paeria 
(alcaldelleida@paeria.cat); i 7- està previst algun sistema de seguretat per els taxistes.  
 
Finalment, relacionat amb altres qüestions que han estat plantejades durant l’Assemblea Plenària 
del Consell, la regidora de Zona, Sandra Castro, respon: 1- el funcionament del Pla de Millora del 
Espai Públic i la possibilitat de formar part d’aquest grup impulsor ficant-se en contacte amb el 
responsable Joan Josep Falcó (jfalco@paeria.cat);  2- l’opció d’utilitzar el Centre Cívic Democràcia 
AEM Teatre; 3- anima a participar al Pla Estratègic de Convivència i Civisme de Lleida que es un 
dels processos participatius de l’eina Decidim; 4- que s’està incidint amb la gent que deixa les 
escombraires fora dels contenidors; 5- el pas elevat de davant l’Escola Príncep de Viana està 
demanat; 6- agraeix l’oferiment de la Fundació ADESMA i ho comunicarà als Serveis Socials; 7- la 
resta de temes es traslladaran als departaments corresponents per tal de poder fer uns 
seguiment.  
 
Sense cap altre tema a tractar en el dia d’avui es dona per finalitzada la sessió plenària. 
 
Secretaria Tècnica dels Consells de Zona 
Sogues Senda / Glòria Vicens 
 

 
Lleida, 20 d’abril de 2022 

 


